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P R O T O K Ó Ł   Nr 42/2018 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 17 kwietnia 2018 r. 

   

Posiedzenie Komisji prowadził  jej Przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

Porządek posiedzenia:  

1. Informacja dot. budowy domu kultury w Strykowie i obiektu sportowego przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie.  

2. Informacja o realizacji „Programu Czyste Powietrze” w Gminie Stryków.  

3. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji w głosowaniu  ( 7 

głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się)z następująca zmianą: 

1. Sprawy różne. 

2. Informacja o realizacji „Programu Czyste Powietrze” w Gminie Stryków.  

3. Informacja dot. budowy domu kultury w Strykowie i obiektu sportowego przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie.  

Ad.pkt.1  

Przewodniczący komisji udzielił głosu Panu Markowi Nowickiemu Przewodniczącemu 

Oddziału ZNP w Strykowie. 

W nawiązaniu do zmiany Karty Nauczyciela Pan Marek Nowicki przedstawił sprawę 

prowadzenia zajęć z uczniami w ramach kółek zainteresowań w przyszłym roku szkolnym 

które nie są wpisane w arkusz organizacyjny danej placówki. Po zapoznaniu się z arkuszami 

organizacyjnymi Pan Nowicki stwierdził, że gmina nie zgadza się na wprowadzenie takich 

zajęć, w związku z tym nauczyciel nie ma prawa prowadzenia tego typu zajęć. Przy 

prowadzeniu takich zajęć przez nauczyciela nie zapisanych w arkuszu organizacyjnym, w 

przypadku jakiegoś nieszczęśliwego zdarzenia, któremu uległ uczeń odpowiedzialność spada 

na nauczyciela prowadzącego zajęcia. Nie zwiększono liczby godzin dla pedagoga i 

psychologa choć w szkołach istnieją takie potrzeby. Pan Marek Nowicki zwrócił się z prośbą 

o ponowne przeanalizowanie zapisu w Karcie Nauczyciela oraz jego korzystną na rzecz 

nauczycieli interpretację dotyczącą możliwości wprowadzenia takich zajęć do arkusza. 

W arkuszu organizacyjnym były wpisane godziny dla prowadzenia kółka plastycznego , ale 

na polecenie ze strony organu prowadzącego zostały wykreślone. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że organ prowadzący zatwierdza to , 

co jest w arkuszu organizacyjnym przedstawionym przez dyrektora dla danej placówki. 

Godziny ponadwymiarowe mogą funkcjonować w przypadku zdiagnozowania uczniów i 

utworzeniu grupy do prowadzenia takich zajęć. Poza tym czas pracy nauczyciela to 40 godzin 

tygodniowo w tym pensum 18 godzin, zadania statutowe i godziny dyrektorskie. W ramach 

tego mogą być prowadzone kółka zainteresowań, a nie każde kółko jest pomocą 

psychologiczną. 

Po dyskusji Komisja przyjęła wniosek aby w trybie pilnym zorganizować spotkanie 

dyrektorów szkół, przedstawicieli związków zawodowych , organu prowadzącego i 

przedstawicieli Komisji Oświaty celem wypracowania stanowiska i rozwiązania 

problemu w sprawie prowadzenia kółek zainteresowań dla uczniów w szkołach. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XLVII/411/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 marca 2018 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości wyższej niż określona w art. 

26 ust. 2 ustawy z dnia27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych 
Zasadność podjęcia niniejszej uchwały wynika z faktu, iż w przyjętej, na poprzedniej sesji, 

uchwale w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości wyższej niż kwota 
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przewidziana w subwencji oświatowej wpisany został okres na jaki przyznaje się taką dotację. 

Obowiązek wskazania terminu, o którym mowa powyżej nie dotyczy szkoły, w której nie jest 

realizowany obowiązek szkolny lub nauki, tj. tej o której mowa w podjętej uchwale. 

Określenie terminu ma zastosowanie w przypadku innych placówek oświatowych. 

W związku z powyższym konieczne jest uchylenie §3 Uchwały Nr XLVII/411/2018 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji w wysokości wyższej niż określona w art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 27 października 

2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

Głosowanie:  8 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie Gminy Stryków oraz określenia 

sezonu kąpielowego. 

Ustawa Prawo wodne na podstawie przepisu art.37 ust.1 i ust. 2 nałożyła na Radę Gminy 

obowiązek podjęcia uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy oraz określenia 

sezonu kąpielowego w roku 2018. 

Wniosek o ujęcie w wykazie kąpielisk składa organizator kąpieliska w terminie do 31 grudnia 

roku poprzedzającego sezon kąpielowy. 

Organizator kąpieliska- Ośrodek Kultury i Rekreacji w Strykowie dnia 29.12.2017r. zwrócił 

się do Burmistrza Strykowa z wnioskiem o umieszczenie kąpieliska znajdującego się na 

zbiorniku retencyjnym w Strykowie, ul. Legionów w wykazie kąpielisk na terenie gminy 

Stryków w roku 2018. 

Projekt uchwały, wraz z wnioskami i dokumentami Burmistrz najpóźniej do dnia 28 lutego, 

obowiązany jest przekazać do zaopiniowania Wodom Polskim, właścicielowi wód oraz 

właściwemu organowi Inspekcji Ochrony Środowiska i państwowemu powiatowemu lub 

państwowemu granicznemu inspektorowi sanitarnemu art.37 ust 12 cyt. ustawy. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez w/w instytucje. 

Głosowanie:  8 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. pkt. 2  

Informację przedstawiła Pani Anna Kaźmierczak insp. ds. inwestycji. 

Od 05.03.2018 r. w Urzędzie Miejskim w Strykowie przyjmowane są wnioski o udzielenie 

dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Stryków w roku 2018, na przedsięwzięcia 

inwestycyjne służące ochronie powietrza na podstawie Uchwały Rady Miejskiej w Strykowie 

Nr XLIV/382/2017 z dnia 28 grudnia 2017 roku. Komisja na bieżąco rozpatruje wnioski. 

Komisja odbyła 3 posiedzenia.  

Pierwsze posiedzenie dotyczyło omówienia spraw organizacyjnych. 

Podczas drugiego spotkania rozpatrzonych zostało 18 wniosków – część wymagała 

uzupełnienia.  

Przeprowadzono także 9 kontroli, w związku z czym będą podpisywane pierwsze  umowy. Na 

trzecim posiedzeniu Komisja rozpatrzyła 7 wniosków. Kolejne 2 wnioski czekają na 

rozpatrzenie. 

Wysokość dotacji wynosi do 50 % poniesionych kosztów zakupu , ale nie więcej niż 5 000,00 

zł. W chwili obecnej najwięcej wnioskodawców ubiega się o dofinansowanie na zakup kotła 

zasilanego biomasą. 

 

Ad. pkt. 3  

Informację przedstawiła Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji w UM 

w Strykowie. 

W ramach zadania planujemy wykonać przyszkolne  boiska wielofunkcyjne zgodnie z 

przyjętym zgłoszeniem tj: 2 boiska wielofunkcyjne  do gry w tenisa ziemnego, siatkówkę i 
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koszykówkę o łącznej powierzchni 1 195,75m2,  szerokość 34,44m, długość 34,72m. Nad 

boiskami planujemy wykonać zadaszenie wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną: 

oświetlenie LED, ogrzewanie piecem grzewczym. Inwestycja obejmować będzie teren 

nieruchomości zlokalizowanej w Strykowie przy ul. Warszawskiej 39, na działce o nr ewid. 

290/6, obręb S-2. Powierzchnia całkowita nieruchomości 0.1931 ha. Działka jest własnością 

Gminy Stryków.  

Zakres realizacji zadania będzie obejmować:  

1) budowę boisk sportowych na podstawie przedłożonego przez Zamawiającego projektu  

2) wykonanie dokumentacji projektowej zadaszenia boisk  

3) wykonanie dokumentacji wykonawczej projektowanego zadaszenia boisk  

4) przeprowadzenie procesu budowlanego, postępowania poprzedzającego rozpoczęcie robót 

prowadzącego do uzyskania wszelkich niezbędnych uzgodnień i decyzji zezwalających na 

realizacje inwestycji i oddania do użytku obiektów  

5) dostawę i montaż zadaszenia  

6) wykonanie oświetlenia bezpośrednio umieszczonego w hali  

7) wykonanie oświetlenia awaryjnego  

8) wykonanie systemu ogrzewania  

9) wykonanie prób i sprawdzeń po zakończeniu realizacji  

10) sporządzenie dokumentacji powykonawczej. 

 

 Pierwsze postępowanie przetargowe w trybie przepisów ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych,  na wyłonienie wykonawcy zostało wszczęte 16.02.2018 r.  Planowane otwarcie 

ofert było na dzień 2.03.2018 r. Niestety w postępowaniu nie wpłynęła żadna oferta, w 

związku z powyższym postępowanie zostało unieważnione.  

Kolejne zostało wszczęte w dniu 2.03.2018 r. Otwarcie ofert było planowane na dzień 

23.03.2018 r. Pomimo, iż było zainteresowanie przetargiem potencjalnych wykonawców nie 

wpłynęła żadna oferta. W związku z powyższym postępowanie ponownie unieważniono.  

Przystąpiliśmy do wstępnych negocjacji z potencjalnymi wykonawcami w sprawie realizacji 

zadania. Zainteresowanie zgłosiły dwie firmy. Pierwsze wstępne spotkanie z jedną z  firm  

odbyło się 12.04.2018 r. Wykonawca przedstawił swoją ofertę na zadanie i propozycje 

rozwiązań technicznych dotyczących zadaszenia obiektu. Spotkanie z kolejnym wykonawcą 

planowane jest na 18.04.2018 r. Po analizie przedłożonych propozycji podejmiemy działania 

w sprawie ewentualnego wyboru ostatecznego wykonawcy zadania. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał czy jak późno dojdzie do przetargu to zdążymy z 

wykonaniem tego zadania w tym roku? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że nie potrafi jednoznacznie odpowiedzieć 

ponieważ nie wie , co jutro w tej sprawie przedstawi kolejna firma. 

Pani Grażyna Popczyńska odczytała pismo Rzymskokatolickiej Parafii Św. Marcina w 

Strykowie poparte złożeniem 1719 osób wyrażających obywatelski sprzeciw – odpowiedź na 

list Burmistrza, w sprawie lokalizacji nowego domu kultury w Strykowie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że pismo Parafii zawiera obawy co do  

usytuowania obiektu od kościoła, co według sprzeciwiających się może mieć negatywny 

oddziaływanie na stare mury kościoła  oraz na związana z tą lokalizacją wycinkę drzew w 

starym parku. 

Wobec tego, że pismo Parafii poparte zostało 1719 podpisami ( nie tylko mieszkańców 

Strykowa czy gminy) wszystkie poruszone w nim aspekty będą brane pod uwagę. 

Jeżeli będzie gotowa koncepcja rozwiązania tej sprawy Burmistrz poinformował, ze 

przedstawi ja na posiedzeniu Komisji oraz radzie. 

W dyskusji dotyczącej tego tematu radni mówili: 

Radny Grzegorz Kozłowski: że część osób składająca podpis uległa autorytetowi Kościoła  
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Radny Łukasz Orłowski odniósł się do artykułu w Gazecie Wyborczej i pytał jakim 

dyrektorem jest obecny dyrektor domu kultury, skoro dom kultury jest w tak złym stanie, że 

nie może dalej funkcjonować? Rada nigdy nie skąpiła środków w budżecie na dom kultury 

więc skąd te zaniedbania ? 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy Burmistrz mówiąc o nowej koncepcji miał na 

myśli wyeliminowanie zagrożeń w dotychczasowej lokalizacji czy szukanie innej? Jeżeli 

pozostaniemy przy tej lokalizacji, która jest to nie wyeliminujemy zagrożeń. Radny mówił, że 

od początku przekonywał, że obecna lokalizacja pod budowę nowego domu kultury jest zła. 

Jak wpłynęło 21 podpisów to mówiliście, że dużo, 1700 podpisów i nic nie dziwi? 

Lokalizacja budziła , budzi i będzie budzić kontrowersje. Można znaleźć dużo innych 

lokalizacji , możemy poszukać wspólnie. Cały czas próbuję przekonać do zmiany lokalizacji, 

proponowałem debatę społeczną- też nie. Poczyniono wiele zmian – zmiana planu, 

dodatkowe garaże a wszystko miało być dobrze. 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że inne lokalizacje wskazywane przez radnego 

Bandurowicza były bardziej błędne. 

 

Radny Paweł Kasica mówił, że lokalizacja jest dobra, przy dobrze zrobionym projekcie 

zniknie tylko część drzew. Grupa osób przeciwnych podpisanych na liście to tylko część 

mieszkańców  gminy. 

Radny Bogdan Walczak mówił, ze prowadzenie w tej chwili takich konwersacji jest 

zbyteczne. To co powiedział pan Burmistrz na te chwilę jest odpowiedzią. Jak nam 

przedstawi koncepcję to będziemy dyskutować. Radny pytał skąd takie poruszenie skoro dwa 

lata temu Ksiądz powiedział, że jego to nie interesuje. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego. Jak była 

dyskutowana lokalizacja czterech radnych było przeciw niej ze względu na ciasny teren, na 

wycinkę drzew. Błędem było, że nie był zaangażowany urbanista, który wskazałby 

odpowiedni teren na budowę. Ksiądz, czy znajomy- każdy ma prawo się wypowiedzieć. 

Przy budowie pomnika z okazji 100-lecia w proteście było złożonych tylko 21 podpisów i 

były w związku z tym spotkania , uzgodnienia. Teraz jest 1700 podpisanych osób i trzeba się 

z nimi też liczyć. Cokolwiek się teraz zrobi będzie złe. A wydane pieniądze, a zaangażowanie 

nasze społeczne – 4 lata i nic. 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że być może błędem było to, że nie była wykonana 

makieta, która pokazywałaby wkomponowanie tego obiektu w teren. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że w rozmowach z mieszkańcami mówił jak ma wyglądać 

nowy dom kultury. Mieszkańcy skupili się na tym, że kościół może się zawalić. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa pytał radnych czy wiedzą jak wysoki ma być 

nowy dom kultury? 

…………… 

8 metrów! O jakim zasłanianiu mówimy? 

Radny Jarosław Włodarczyk  mówił, że należy szanować głos kościoła. Zebranych zostało 

1700 podpisów. Budowa domu kultury w centrum zamyka rozwój Strykowa, a do tego tam 

jest stary cmentarz. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: Z.Kubiak 

 

Przewodniczący 

    Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  

                                                                                    Rady Miejskiej 

       Grzegorz Kozłowski  


